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Időrendi bontás:

2014.02.12. EHÖK elnökségi ülés
2014.02.17. Választmány
2014.02.18. Dékáni Tanács
2014.02.19. Kari Tanács
2014.02.19. EHÖK elnökségi ülés
2014.02.24. Szenátus
2014.02.24. Választmány
2014.02.25. Kari Ösztöndíjbizottság ülés
2014.02.26. EHÖK elnökségi ülés
2014.03.03. Választmány
2014.03.05. EHÖK elnökségi ülés
2014.03.06. Osztatlan tanárképzésben résztvevők választási joga ad hoc 
bizottság
2014.03.08. Déli Hali takarítás
2014.03.09. Tisztségviselői értekezlet
2014.03.10. Választmány
2014.03.13. Osztatlan tanárképzésben résztvevők választási joga ad hoc 
bizottság
2014.03.17. Választmány
2014.03.19. Dékáni Tanács
2014.03.19. Kari Tanács
2014.03.20. Osztatlan tanárképzésben résztvevők választási joga ad hoc 
bizottság
2014.03.22. Mentorkirándulás
2014.03.24. Szenátus
2014.03.24. Választmány

Ezenkívül  több  megbeszélésén  vettem  részt  kari  vezetőkkel,  rész
önkormányzatok elnökeivel, tisztségviselőinkkel illetve az Alapítvány vezetőivel.

Szöveges beszámoló:

Osztatlan tanárisok érdekképviselete

A Bölcsésztudományi Kar Hallgatói Önkormányzata szerette volna módosítani az
Alapszabályát,  hogy  az  osztatlan  tanár  szakosok  számára  is  kiírhassák  a
választásokat. Ezt a Szenátus végül nem támogatta, mivel az állásfoglalás szerint
egy jogviszonyhoz csak egy szavazati jog társulhat, míg az előterjesztésben az
állt,  hogy a tanár szakos hallgató,  mindkét modulján szavazhat.  Ezek után az



EHÖK elnöksége arra a megállapodásra jutott, hogy mind a négy, tanárképzésben
érintett  karnak, azaz hallgatói  önkormányzatnak részt kell  vállalnia a rendszer
kialakításában.  Ezért  az  EHÖK  elnöksége  megalapított  egy  „Osztatlan
tanárképzésben résztvevők választási joga” nevű ad hoc bizottságot, melyben az
érintett karok (BTK, IK, PPK, TTK) hallgatói önkormányzatainak elnökei vesznek
részt, illetve az EHÖK elnöke, továbbá az EHÖK a tanulmányi alelnöke és a HÖK-
ök tanárképzési referensei is. Ez idáig három találkozón vagyunk túl, melyekre
eddig mindig velem tartott Visnovitz Márton, a TTK HÖK tanárképzési referense.
Végigvettük a lehetőségeket, hogyan lehetne feloldani a hibát, amire a főtitkár úr
felhívta a figyelmünket. 

Azt, hogy a TTK-n két szakkal rendelkező tanárisok szavazati joga hogyan alakul,
elég könnyedén át tudjuk hidalni. Kettő lehetőséget mondtam Marcinak, amit ő
megbeszélt a tanári munkacsoport ülésén résztvevő hallgatókkal. A lehetőségek
a következőek voltak:  1. közös szakonkénti  választó körzetek kialakítása,  azaz
például  egy  matek-fizika  szakos  tanár,  olyan  szavazó  lapot  kapna,  amelyen
szerepelnek mind a fizika,  mind a matek szak jelöltjei  és csak meghatározott
számút jelölhet meg. Ezzel az a probléma merül fel, hogy akkor melyik szakon
választható az illető, kvázi mindkettőn, tehát választhat. A 2. számú lehetőség,
hogy a tanárszakot szakterületi szintre emeljük, így saját képviselőket állít és így
tovább.  Mondanom  sem  kell,  hogy  a  tanári  munkacsoport  a  másodikat
támogatta.  Így  később  már  az  ad  hoc  bizottsági  ülésen  Marcival  ezt
kommunikáltuk a HÖK elnökök felé. 

A karok közötti  választó jogokat  is  fel  kell  oldani.  Felvettettük a karok közötti
közös választó körzetet,  több technikai  hibába is  beleütköztünk,  de végül,  azt
hiszem, sikerült  abban megállapodni,  hogy a megfelelő  érdekképviselethez ez
elengedhetetlen. Felállítottunk egy sorrendet, hogy mi következne ez után, ha ez
nem  felelne  meg  a  jogszabályoknak.  A  következő  az,  hogy  az  alapkaron
szavazhatnak a megfelelő szakon. Azonban egy osztatlan tanári képzésben részt
vevő  hallgató  tanulmányinak  1/3-át  a  PPK-án  tölti,  habár  nem  az  első  pár
félévben.  Ez volt  a  témája a legutóbbi  ülésen,  amin sajnos nem tudtam csak
késve rést venni. Létfontosságúnak tartom, hogy az intézeti tanácsokon, a kari
tanácsban és a szenátuson is megfelelően képviselve legyenek a tanárszakosok.

Erről részletesebben is beszélni kell a Küldöttgyűlésen, ezért is vettem napirendi
pontra a képviselő választást. Nem a konkrét alapszabály változtatás a cél, ezért
előterjesztett anyag sem kerül kiküldésre.

Rektorválasztás

Megválasztásom után az első Kari  Tanácson vendégül  látta a Kar  a rektornak
pályázót, Dr. Mezey Barna rektor urat. A kar által előzetesen feltett kérdésekre
egyben válaszolt, majd ezután lehetősége nyílt még a Kari Tanácsnak kérdésekre.

Rektor  úr  ismételten  vendége  volt  az  EHÖK  elnökségi  ülésének  is,  ahol  a
pályázatával  kapcsolatosan  tehette  fel  kérdéseit  az  elnökség.  Szó  volt  a
Társadalomtudományi  Kar  esetleges  más  helyszínen  való  elhelyezéséről  szóló



terveiről, az új rektori kabinetről, a HÖK gazdálkodásáról, illetve az egyetemen
működő kisebb-nagyobb alapítványok létjogosultságáról és szolgáltatásairól.

A rektori pályázatot a Szenátus a hétfői ülésen tárgyalja.

Mentorrendszer és rendezvények

Lassan a mentorrendszer is lezárja az első fázisát, azaz az előadások lezajlottak,
a  teszteket  a  jelöltek  megírták,  és  a  hétvégén  elindult  az  első  igazi
csapatépítésről szóló kirándulás a Hármashatár-hegyen. Ez rendben le is zajlott.
Először megrendítő volt hallani, hogy szinte 10 km-es a táv, hisz így a „játék”
nem fér  bele,  de  végül  szerintem mindenki  belátta,  hogy  jó  terep  volt  és  a
kirándulás elérte a célját. 

Kiírásra került  a  Gólyatábor  programfelelős főszervezői  pályázat.  A beérkezett
pályázatok  tartják  az  eddig  megszokott,  hagyományos  képet,  azaz  a
szakterületek  a  klasszikus  módon  képzelik  el  idén  is  a  gólyatáboraikat.  A
pályázatok  tárgyalásra  és  elbírálásra  a  március  17-ei  Választmányon  kerültek
sorra,  a  Választmány  mind  a  négy  beékezett  pályázatot  elfogadta,  így
megindulhat a szervezés.

Rengeteg  kérdést  kaptam/kaptunk  mindenhonnan  a  LEN-ről.  A  Lágymányosi
Eötvös Napok szervezése beindult. Az igényeink a másik két lágymányosi HÖK
elnökkel és a koncepciónk megvan. Persze minden a rendezvényes közbeszerzés
pályázat lezárásától függ, melynek kimenetele sajnos nagyon boríthatja a teljes
rendezvényt.

A kari felező nem aratott sikert. Akik ott voltak jól érezték magukat, de sajnos ők
nem voltak túl sokan. Én nem a szervezésben látom a hibát. Úgy gondolom, hogy
már eljárt a kari bulik feletti idő, erre bizonyíték, ha végig nézzük a legutóbbiakat.
A szakos bulik mennek és a barátság bulik mennek, de már az egész kar nem
tud, nem akar együtt bulizni. Ennek az oka a szakterületi autonómia és az, hogy a
mindegyik  gólyatábor  erős  indentitást  ad  a  résztvevőknek.  A  kari  bulikat
Választmányon  tárgyaljuk,  és  szerintem  érdemes  lenne  csak  a  tematikusat
megtartani, azza a Nedves Estet.   

Ezzel párhuzamosan a szokásos tavaszi bevonó tábort is elkezdtük szervezni. A
tábor a tavaszi  szünet első pár napjában lesz, április 15-17 között,  a helyszín
egyelőre nem biztos, de a tavalyi hely, Dömsöd lenne az ideális.

Rutin feladatok

Az első, bár nem rutin feladatom a mentorkisokos megírása volt, majd egy interjú
az  ELTE  Onlinenak  és  végül  a  Nyúz.  A  Nyúzon  igyekszem  rajta  tartani  a
figyelmem,  de  sokkal  több  időt  elvesz  egy-egy  elnöki  cikk  megírása,  mint
gondoltam.  A  fogadóóráimat  megtartottam  és  igyekeztem  több  tisztségviselő
fogadóórájára  bemenni.  Illetve  megtanultam  iktatni,  és  használtam  is  eme
tudásomat.



Köszönöm,  hogy  elolvastad  a  beszámolómat!  Bármilyen  kérdéssel  keress
bármilyen kommunikációs csatornán!

Budapest, 2014. március 23.
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elnök
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